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2023Z11777 

Vragen van het lid Van der Plas (BBB) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Twee interessante subsidies 
voor duurzame goederenvervoer» (ingezonden 23 juni 2023). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Twee interessante subsidies voor duurzame 
goederenvervoer»1? 

Vraag 2
Hoe apprecieert u het initiatief van de provincie Gelderland om duurzaam 
goederenvervoer op deze manier te ondersteunen? 

Vraag 3
Hoe kijkt u aan tegen een landelijke subsidie ter ondersteuning van de inzet 
van hernieuwbare biobrandstoffen ter verduurzaming van het goederenver-
voer? Welke ruimte is er voor dit soort initiatieven vanuit het Rijk? 

Vraag 4
Hoe wordt de sector betrokken bij de verduurzaming van het goederenver-
voer? 

Vraag 5
Bent u van mening dat hernieuwbare biobrandstoffen ingezet moeten worden 
in sectoren waar elektrificatie nog niet optimaal ingezet kan worden en dat 
hernieuwbare biobrandstoffen leiden tot een versnelde CO2-reductie in 
mobiliteit richting 2030? Zo ja, hoe komt deze extra inzet terug in huidig of 
toekomstig beleid? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u het ermee eens dat de terugsluis via de Vrachtwagenheffing een goed 
middel is om het goederenvervoer te verduurzamen? Zo ja, hoe gaat u de 
inzet van hernieuwbare biobrandstoffen stimuleren via deze terugsluis? Zo 
nee, waarom niet? 

1 Overbetuwe.nieuws.nl, 2 juni 2023 (https://overbetuwe.nieuws.nl/nieuws/58356/twee-
interessante-subsidies-voor-duurzame-goederenvervoer/).
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Vraag 7
Hoe gaat u voorkomen dat de netto-gelden van de vrachtwagenheffing via de 
terugsluis louter terechtkomen bij initiatieven om het goederenvervoer te 
elektrificeren?
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